

## INFLUENZA

CENTRAL AFRICAN REPUBLIC (information dated 31 March 1971). — Since the beginning of February, scattered cases of influenza-like illness have occurred in the population of the town of *Bangui*

A strain of virus A2/Hong Kong/68 was isolated in February, and another in March

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY (information dated 3 April 1971) — An outbreak of influenza-like illness started in *Hannover* on 10 March. A few school classes were closed. Children 5-14 years old were mostly affected

One strain of influenza virus B was isolated, and serological evidence of infection with virus B was obtained in one case from paired sera

ITALY —<sup>1</sup> The strains B/Roma/1/71, 2/71 and 3/71, isolated during the outbreaks which occurred in March, have been tested by the *World Influenza Centre, London*. They appear to be antigenically close to all strains of virus B isolated between 1967 and 1970, and especially to B/Roma/1/67

<sup>1</sup> See No 14, p 133

(Continued on page 157.)

## GRIPPE

REPUBLIQUE CENTRAFRICAINE (information en date du 31 mars 1971) — Depuis début février, des cas épars d'affections d'allure grippale se sont produits dans la population de la ville de *Bangui*.

Une souche de virus A2/Hong Kong/68 a été isolée en février, et une autre en mars

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE (information en date du 3 avril 1971) — Une poussée d'affections d'allure grippale s'est produite à *Hannovre* à partir du 10 mars, nécessitant la fermeture de quelques classes d'école. Elle a surtout affecté les enfants de 5 à 14 ans

Une souche de virus grippal B a été isolée, et l'infection à virus B a été mise en évidence dans un cas par l'examen de sérums couplés.

ITALIE —<sup>1</sup> Les souches B/Roma/1/71, 2/71 et 3/71, isolées au cours des poussées qui se sont produites en mars, ont été testées par le *Centre Mondial de la Grippe à Londres* et se sont montrées proches au point de vue antigénique de toutes les souches de virus B isolées entre 1967 et 1970, et particulièrement de B/Roma/1/67.

<sup>1</sup> Voir N° 14, p 133

(Suite page 157.)